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RG.0002.27.2016 

 

P r o t o k ó ł   nr   XXVII/2017  

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu 15 marca 2017 r. 

 

  W sesji udział wzięło 15 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 18 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16:00. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

Ad. 2. 

   Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

Ad. 3. 

   Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
autopoprawek do następujących projektów uchwał:  

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 – V, 

 zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 – VI, 

oraz projektów uchwał: 

 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas I 
publicznych szkół podstawowych dla których ustalono obwód, prowadzonych przez Gminę 
Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania 
każdemu kryterium, określonej liczby punktów – VII, 

 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej 
prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 
kryteriów oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów – VIII, 

 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
w Gminie Zbrosławice – IX, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Zbrosławice – X, 

 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXVI/301/2017 Rady 
Gminy Zbrosławice z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2027 - XI 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad pkt. nr 11 
o treści: podjęcie apelu w sprawie pilnego podjęcia działań zmierzających do poprawy jakości 
powietrza w Gminie Zbrosławice. 
 

Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

 

 



2 

 

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższe wnioski:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 
3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 
7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 
8. Sprawozdanie Wójta. 
9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany nazwy ulicy w miejscowości Wieszowa w Gminie Zbrosławice – I,   
b) przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice – II, 
c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – III, 
d) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę - IV 
e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017–2027 – 

(autopoprawka) - V, 
f)   zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017- (autopoprawka) – VI, 

g)   w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas I 
publicznych szkół podstawowych dla których ustalono obwód, prowadzonych przez Gminę 
Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania 
każdemu kryterium, określonej liczby punktów – VII, 

h)   w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkole 
podstawowej prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby 
punktów – VIII, 

i)   w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
w Gminie Zbrosławice – IX, 

j)   zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Zbrosławice – X, 

k)    w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXVI/301/2017 Rady 
Gminy Zbrosławice z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2027 - XI 

11. Podjęcie apelu w sprawie pilnego podjęcia działań zmierzających do poprawy jakości 
powietrza w Gminie Zbrosławice. 

12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
13. Realizacja postulatów, wniosków i interpelacji radnych. 
14. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 
15. Zamknięcie sesji. 

   

Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.    

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła 
jedno posiedzenie. 13 marca 2017 roku komisja zajmowała się tematem: analiza 
realizowanych projektów, programów unijnych, rządowych i innych. Koszty opracowań 
wniosków i analiz za 2016 rok (pozytywna ocena przedstawionych materiałów).  
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 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Posiedzenie odbyło się 15 marca br. na którym 
omawiano i opiniowano projekty uchwał. 

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, które odbyło się 22 lutego 
2017 roku. W tym czasie komisja zajmowała się sprawozdaniem z działalności GOPS oraz 
realizacją programów rządowych w zakresie pomocy społecznej omawianiem i opiniowaniem 
projektów uchwał. 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. 

 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 7. 

 Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

Ad. 8. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 17 lutego 2017 r. do 15 marca 2017 
roku – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski poinformował, iż:     

 wziął udział w Olimpiadach Specjalnych organizowanych przez DPS Miedary; 

 spotkał się z przedstawicielem firmy Inpost w sprawie zainstalowania paczkomatu na terenie 
Gminy Zbrosławice; 

 wziął udział w spotkaniu z panem Janem Olbrychtem; 

 odbyło się zebranie wiejskie w Księżym Lesie; 

 uczestniczył w „Wodzeniu Niedźwiedzia” w Łubiu; 

 spotkał się z przewodniczącą ZNP; 

 odbyło się spotkanie w Ośrodku dla osób niewidomych w Ziemięcicach, na którym rozważano 
sposoby pozyskiwania środków finansowych z źródeł zewnętrznych; 

 podpisał umowę z firmą Alba na odbiór odpadów; 

 podpisał umowę umorzenia pożyczki z WFOŚiGW, która została zaciągnięta na budowę sieci 
wodociągowych; 

 spotkał się z przedstawicielem firmy MLP; 

Wójt poinformował także o działalności, pani W-ce Wójt Katarzyny Sosada, która: 

 brała udział w Wieloboju Sołectw, konkurencja piłka nożna halowa (I miejsce Wieszowa, II 
Ziemięcice, III Zbrosławice), 

 odbyło się spotkanie z sołtysami dot. spraw porządkowych i bieżących, 

 spotkała się z Prezesem Stowarzyszenia GTW z Gliwic, 

 wzięła udział w komisji mieszkaniowej, 

 odbyło się spotkanie w sprawie remontu Ośrodka Zdrowia w Wieszowie i Miedarach, 

 wzięła udział w komisji naboru na zastępstwo Kierownika USC (komisja wyłoniła do zatrudnienia 
panią Małgorzatę Drzastwa), 

 wzięła udział w „Wodzeniu Niedźwiedzia”, 
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 spotkała się z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Szkole Podstawowej w Kopienicy, 

 zostały złożone poprawki do Lokalnego Programu Rewitalizacji, 

 spotkała się z Dyrektorami Szkół, w których miał odbyć się strajk, 

 odbyło się spotkanie w sprawie inwestycji w Przedszkolu w Świętoszowicach, 

 spotkała się z Dyrektorami czterech szkół w sprawie złożenia wniosku o zielone pracownie, które 
są dofinansowywane przez WFOŚiGW 

 wzięła udział w spotkaniu z DFK, 

 odbyła się kontrola NIK i doraźna kontrola RIO w Urzędzie Gminy, 

 odbyła spotkanie w sprawie ZIT-ów, 

 wzięła udział w spotkaniu z europosłem Janem Olbrychtem 

 

Ad. 9. 

 Głos zabrał sołtys Ziemięcic, Pan Alojzy Szyguła, który poinformował iż ul. Polna  
w Ziemięcicach to najniebezpieczniejsza droga w całej miejscowości. Samochody poruszają 
się z nadmierną prędkością, stanowią zagrożenie dla mieszkańców i innych pojazdów. 
Zaapelował do komendanta Policji o interwencję w celu poprawy bezpieczeństwa. 

 Komendant Komisariatu Policji w Zbrosławicach, Pan Rafał Openchowski odpowiedział,  
iż każde zgłoszenie będzie rozpatrywane oraz w razie potrzeby będą stosowane środki 
zapewniające zwiększenie bezpieczeństwa na drodze.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zapytał co zrobić, aby w nawigacji GPS  
ul. Wiejska pojawiła się w miejscowości Zawada i Jaśkowice? Wyjaśnił, iż od dłuższego czasu 
tiry zamiast do Jaśkowic przyjeżdżają do Zawady, blokują drogę, utrudniają przejazd. 

 Komendant Pan Rafał Openchowski odpowiedział, iż przyjął zgłoszenie i poinformuje o tym 
zdarzeniu Wydział Ruchu Drogowego.  

Ad 10. 

  Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Wieszowa w Gminie Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/307/2017 w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości 
Wieszowa w Gminie Zbrosławice została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

b)   w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na trenie Gminy Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/308/2017 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice 
została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
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c)   w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/309/2017 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

d) w sprawie: zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/310/2017 w sprawie: zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

       e)   w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 
              2027 (autopoprawka) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/311/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2027 (autopoprawka) została podjęta przy 15 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

        f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/312/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na 
rok 2017 (autopoprawka) została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

g) w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas I 
      publicznych szkół podstawowych dla których ustalono obwód, prowadzonych przez Gminę 
      Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania 
      każdemu kryterium określonej liczby punktów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/313/2017 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w 
postępowaniu rekrutacyjnym do klas I publicznych szkół podstawowych dla których ustalono obwód, 
prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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h) w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
        do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych 
        przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz 
        przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/314/2017 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  
w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych  
do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów została 
podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

    i) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  
   w Gminie Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/315/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w Gminie Zbrosławice została podjęta przy 15 głosach „za”, 
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

    j) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
    mieszkaniowego zasobu Gminy Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/316/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Zbrosławice została 
podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

k) w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XXVI/301/2017 Rady Gminy 
Zbrosławice z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2017-2027 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XXVII/317/2017 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
w uchwale nr XXVI/301/2017 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 16 lutego 2017 r.  
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2027 została podjęta przy 15 
głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zapoznał z treścią apelu w sprawie pilnego 
podjęcia działań zmierzających do poprawy jakości powietrza w Gminie Zbrosławice. 

 Radna pani Krystyna Graca zapytała kiedy apel wchodzi w życie? 

 Pan Jan Fels odpowiedział, iż apel obowiązuje po podjęciu przez Radę Gminy. 



7 

 

Apel został przyjęty jednogłośnie (15 głosów „za”) – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu. 

 

Ad. 12, 13.   

W-ce przewodnicząca rady Gminy poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady Gminy 
nie wpłynęły wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Ad. 14. 

 Głos zabrał Prezes Gminnego Zakładu Komunalnego, Pan Rafał Barszcz, który poinformował, 
że powstała nowa strona internetowa GZK Sp. z. o. o.  

 Przewodniczący rady gminy zapytał dlaczego rachunki wody za miesiąc styczeń były inne niż 
zwykle? 

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, iż wprowadzono nowy system finansowo księgowy. Aby 
poprawnie funkcjonował trzeba było naliczyć kilka dni grudnia i cały styczeń, dlatego rachunki 
były trochę wyższe. 

 Przewodniczący rady Gminy zapytał również czy inkasent będzie mógł dalej zbierać 
pieniądze? 

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, że inkasent teraz już na systemie mobilnym, po odczycie 
będzie mógł wystawić stosowną fakturę. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zadał pytanie związane z pracownikami porządkowymi. Dokładniej 
zapytał od kiedy będą mogli rozpocząć pracę? 

 Prezes Rafał Barszcz odpowiedział, iż umowa obowiązuje od 15 marca. Jeśli pracownik odbył 
szkolenie, przeszedł pozytywnie wszystkie badania i podpisał umowę to może rozpocząć 
pracę. 

 Pan Jan Fels zapytał, czy w wszystkich 21 sołectwach będzie pracownik porządkowy? 

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, iż na chwilę obecną jest zgłoszonych 15 pracowników 
porządkowych w 13 sołectwach. 

 Radny Pan Wiesław Topór poruszył temat ul. Piastowskiej w Zbrosławicach. Poinformował, iż 
sytuacja na tej drodze jest tragiczna, stan drogi jest fatalny. Radny zwrócił się do władz gminy,  
aby doprowadzić do wspólnego spotkania z właścicielem Ośrodka Zdrowia i razem podjąć 
działania zmierzające do rozwiązania problemu. 

 Z-ca Naczelnika Wydziału GK Pan Michał Skowron odpowiedział, iż w terminie dwóch tygodni 
wykonawca wznowi pracę związaną z remontem drogi. 

 Pan Wiesław Topór dopowiedział, iż główny problem tkwi także w braku parkingu przy 
Ośrodku Zdrowia. 

 Wójt, Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż problem parkingu jest znany od dłuższego 
czasu.  Teren na którym miałby powstać parking posiada klasoużytek las, na którym nie wolno 
budować tego typu obiektów. Zmiany użytku może dokonać Starostwo Powiatowe, z którym 
rozmowy na ten temat trwają już od roku. 

 Pan Jan Fels zapytał czy nie można w tym miejscu zrobić zatoczki leśnej, utwardzonej 
żużlem? 

 Wójt odpowiedział, iż nadleśnictwo też już było w tą sytuację zaangażowane i na chwilę 
obecną nie udało się doprowadzić sprawy do końca. 

 Radny Pan Joachim Pieczka poinformował, iż na polach w okolicy Czekanowa pojawiły się 
odpady z oczyszczalni ścieków, są składowane w tym miejscu już od dłuższego czasu, radny 
prosi o interwencję. Następnie poinformował, iż na ul. Gliwickiej w Czekanowie istnieje 
problem z kanalizacją deszczową, która przy dłuższych opadach zatyka się. 

 Wójt odpowiedział, iż kanalizacja deszczowa w omawianym miejscu przy współpracy  
z GDDKiA zostanie przebudowana . 
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 Pan Michał Skowron dopowiedział, iż w tym roku zostanie wykonana dokumentacja 
projektowa dla ww. inwestycji. 

 Radna Pani Weronika Krok nawiązała swą wypowiedź do uchwały w sprawie opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami. Zapytała w jaki sposób rozwiązać sprawę psów i kotów, które 
posiadają właściciela, natomiast biegają po całej wsi i straszą dzieci lub niszczą ogródki? 

 Pan Michał Skowron odpowiedział, iż sprawami zwierząt w Urzędzie Gminy zajmuje się pani 
Inspektor Katarzyna Szołtysek. Dopowiedział również, że w sprawach zagrożenia życia 
mieszkańców interwencję przeprowadza się natychmiast. 

 Radna Pani Krok dopowiedziała, iż sprawa trwa już kilka lat. Informowano także policję o tej 
sytuacji, natomiast nie dało się porozumieć z właścicielem zwierząt i interwencja się 
zakończyła. 

 Komendant Policji Pan Rafał Openchowski odpowiedział, iż nieostrożność przy trzymaniu psa 
wiąże się z naruszeniem przepisów z Kodeksu Wykroczeń. Dopowiedział, iż sprawa zostanie 
rozpoznana przez dzielnicowego i jeśli będzie to konieczne to zostaną podjęte odpowiednie 
działania zmierzające do poprawy bezpieczeństwa. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zapytał czy jest znany już właściciel zbiornika wodnego  
w Ziemięcicach? 

 Wójt odpowiedział, że trwają ustalenia aktualnego właściciela. 

 Radna Pani Karina Respondek poinformowała, iż ul. Batorego i Polna została utwardzona 
kruszywem zmieszanym z gwoździami i różnego rodzaju innymi przedmiotami tego typu.  

 Pan Michał Skowron i Pan Rafał Barszcz odpowiedzieli, iż kruszywo zostało dostarczone 
przez stałego dostawcę, znają sprawę. Zapowiedzieli, iż sytuacja zostanie rozpatrzona  
i w razie konieczności droga będzie naprawiona. 

 Radny Pan Wiesław Topór zwrócił się do redaktora tygodnika „Gwarek”, swą wypowiedź 
nawiązał do  artykułu nt. oświadczeń majątkowych, który pojawił się w ostatnim wydaniu 
gazety.  

 Przedstawiciel gazety „Gwarek” odpowiedział, iż wszelkie uwagi i zastrzeżenia należy 
zgłaszać do Redaktora Naczelnego. Wyjaśnił także, że nie był autorem tekstu, natomiast 
sprostowaniu podlegają tylko wiadomości nieprawdziwe. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, iż każdego roku Urząd Skarbowy 
przesyła sprawozdania z oświadczeń majątkowych. Nigdy nie było większych problemów, 
ewentualnie drobne omyłki pisarskie. 

 W-ce przewodnicząca Rady Gminy Pani Zofia Woźniak zwróciła się do władz gminy z prośbą  
o wygospodarowanie środków finansowych na zakup krzeseł dla Przedszkola  
w Zbrosławicach. 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż przedszkole posiada swój budżet. 
Ponadto kolejną inwestycją będzie budowa przydomowej oczyszczalni ścieków dla ww. 
obiektu, jednak prośba zostanie przeanalizowana. 

 Radna Pani Krystyna Graca nawiązała swą wypowiedź do apelu podjętego na dzisiejszej 
sesji. Zapytała czy Urząd Gminy mógłby dofinansować mieszkańcom zakup nowego pieca, 
modernizację systemu grzewczego? 

 Pan Jan Fels poinformował, iż w maju ma zostać podjęta ogólnokrajowa uchwała na temat 
zwalczania szkodliwych pyłów, z której będzie można otrzymać dofinansowanie na 
modernizację systemu grzewczego.  

 Radna Pani Graca zaapelowała także, aby w informacji z działalności Wójta w okresie 
międzysesyjnym umieścić wiadomości dotyczące realizacji zadań, dokładniej co w czasie 
między sesjami zostało dokonane na rzecz mieszkańców. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż sprawozdanie z prac Wójta w okresie 
międzysesyjnym jest przekazywane radnym przed każdą sesją. Ponadto informuje się ustnie 
o pozostałych wydarzeniach już podczas trwania sesji. 
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 Radna Pani Krystyna Graca uzupełniając swą wypowiedź dopowiedziała, iż chodzi jej 
konkretnie o informacje na temat pracy danych wydziałów np. liczba wydanych decyzji, ilość 
nadanych numerów porządkowych budynkom itp., aby radni mieli orientację co się dzieje na 
terenie Gminy Zbrosławice. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż szczegółowe zestawienie jest przedstawiane na 
koniec roku, ponadto stwierdził, że jeśli ktoś interesuje się daną sprawą to może zawsze 
zadzwonić do Urzędu Gminy i zapytać o szczegóły. Aczkolwiek sprawozdanie będzie 
przedstawiane w taki sposób na jaki zdecyduje się Rada Gminy. Wójt Pan Wiesław Olszewski 
nawiązał także do apelu podjętego na dzisiejszej sesji, stwierdził iż edukacja mieszkańców  
w dużej mierze wystarczy, aby ograniczyć proceder zanieczyszczania powietrza. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, iż do końca kwietnia należy składać 
oświadczenia majątkowe. Ponadto zapytał czy w bieżącym roku są planowane jakiekolwiek 
wyjazdy do gmin partnerskich? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż wyjazdy do gmin partnerskich nie zostały 
ujęte w budżecie na bieżący rok, suma środków przeznaczonych na promocję to jeden duży 
worek. Ponadto poinformowała, że na drugi weekend maja zaplanowano wyjazd do Włoch, jak 
na razie zadeklarowało się 30 osób. Osoby chętne będą partycypować w kosztach wyjazdu. 
Dopowiedziała również, iż w dniu dzisiejszym został złożony wniosek o dofinansowanie na 
organizację Dramatalii. 

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  17:40 
 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXVII/307/2017 do Nr XXVII/317/2017 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 16 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołował 
Referent Piotr Kupka 
  
 


